
ZŠ a MŠ Kpt. Otakara Jaroše Louny,                                              
28. října 2173, příspěvková organizace 

Milí čtenáři,   

představujeme Vám druhé vydání školního časopisu, který Vás 
provede děním na naší škole. Školní špión je odrazem toho, co se u 
nás děje - od vzdělávacích projektů a přednášek po sportovní a 
kulturní aktivity. Věříme, že Vám přiblíží naši školu jako živé, 
inspirativní místo, kde se žáci nejen učí, ale také rostou a objevují své 
talenty.  Děkujeme všem, kdo se na jeho tvorbě podíleli, a věříme, že 
Vás čtení potěší. Přejeme příjemné čtení!  
         A protože se blíží nejkrásnější období roku, čas Vánoc a 
novoročních přání, rádi bychom Vám popřáli klidné a radostné 
svátky strávené v kruhu Vašich nejbližších. Ať je rok 2025 plný 
úspěchů, zdraví, štěstí a splněných přání.  Krásné Vánoce a šťastný 
nový rok přejeme.             

Mgr. Anežka Šímová & Mgr. Jana Elbelová 

KALENDÁŘ AKCÍ  
 
Kalendář akcí  
13. 1. 2025 - Magic show   
29. 1. 2025 - Zvídálek - Exkurze do ČT  
29. 1. 2025 - Trojka hledá talent  
30. 1. 2025 - Národní divadlo 8.H a 9.B    
30. 1. 2025 - Rocková krabička 2. - 6.třída  
31. 1. 2025 - Pololetní prázdniny   
10. - 16. 2. 2025 - Jarní prázdniny  
21. 2. 2025 - MČR v halovém veslování  
 
 

V předvánočním čase si 1.B zazpívala koledy 
přímo u betléma na Zeleném náměstí. 



 

 

Sv. Martin přijel na koni i do naší školky  
I v naší školce jsme oslavili svátek svatého Martina. 
Popovídali jsme si o tradici tohoto dne, přečetli 
jsme si legendu o Martinovi a upekli jsme si 
svatomartinské koláčky, které se dětem moc 
povedly.   

 
Školkové děti soutěží  
Předškoláci se zúčastnili sportovních her 
v městské sportovní hale. Vyzkoušeli si 
spoustu sportovních disciplín a nakonec 
si odnesli zasloužené medaile.  

  
Prosincové radosti ve školce  
Tradičně jako každý rok jsme se zúčastnili zdobení vánočního 
stromečku v knihovně. Děti vyráběly veselé sněhuláky a 
přírodní řetěz.                                              Lenka Burianová   

 

Školku navštívil Mikuláš s nebeskými i pekelnými pomocníky   
 

Mateřská škola 



 

Plaváčci z 1.H  
V listopadu jsme s prvňáky zahájili plavecký výcvik 
v našem školním bazénu. Děti byly nesmírně 
natěšené a plné očekávání. Musím říct, že jim to jde 
skvěle, jsou učenlivé a s vodou jsou velcí kamarádi. 
Na hodiny plavání se vždy moc těší.  

Mgr. Martina Havrdová  
 

S 1.H za kulturou  
Na začátku listopadu jsme s dětmi z 1.H 
navštívili Vrchlického divadlo, kde jsme 
zhlédli hudební představení Loutkando 
Grando aneb kouzelné hraní s barokní 
hudbou. Děti se aktivně zapojovaly do 
spolupráce s herci, poznávaly hudební 
nástroje, noty, poslechly si úryvky 
barokní hudby a zpěvu. Představení se jim moc líbilo.  

Mgr. Martina Havrdová  
 

Mezinárodní den laskavosti aneb dobrosrdečnosti není nikdy dost  
Ve Dni laskavosti jsme chtěli udělat radost někomu jinému, 
než jen našim rodičům. Paní učitelka vymyslela, že naši 
prvňáčci potřebují povzbudit a tak jsme uspořádali 
čtenářskou besídku. Přinesli jsme z domova již přečtenou 
knížku, přečetli z ní dětem úryvek, tu knihu jim nabídli, a 
pokud o ni měl někdo zájem, tak jsme jim do knihy napsali 
ještě věnování.  
Každý si vybral to své. Nejsme ve čtení ještě dokonalí, ale 

prvňáčci měli 
velkou radost. 
Samozřejmě i 
my, žáci 2.H, a s 
námi i naše paní 
učitelka Šedivá.  

Žáci z 2.H  
 
 

2.H v rámci Dne laskavosti nejen potěšila naše 
prvňáčky, ale i domácí zvířátka, která se nacházejí 
v areálu lounské nemocnice. 

Mgr. Zuzana Šedivá 
 

Zprávy z 1.stupně 



 
Předvánoční období ve 3.B  
Advent ve 3.B jsme přivítali vycházkou k 
betlému na Zeleném náměstí. Poté jsme se v 
hodinách výtvarné výchovy a pracovních 
činností věnovali výzdobě třídy. Vyrobili 
jsme sněhovou výzdobu do oken a nástěnku 
nám obsadili sněhuláci. Z "oblohy" na nás 
sněží obří vločky vyrobené z papírových 
sáčků. V hodinách českého jazyka a 
prvouky jsme se seznámili s vánočními 
tradicemi nejen u nás, ale i v zahraničí. Teď 
už jen zbývá těšit se na Ježíška.    

   Mgr. Ivana Oberleitnerová 

Představení LOUTKANDO GRANDO    

Bylo to moc hezké představení. Herci tam hráli na hudební nástroje, 
vysvětlovali, jak se na co hraje. Krásná hudba. Mělo to jen jednu chybu 
a to, že tam ostatní děti dělaly nepořádek. Představení se jmenovalo 
Loutkando grando, ale byla to spíše hudební výchova než loutkové 
divadlo, proto dáváme 2,5 hvězdičky z pěti.  

Honza Kurka, Ondra Štěpán a Vítek Veselý za 4.H 

 

Majaland se zajížďkou na vyhlídku k letišti 
Ve čtvrtek 12. prosince se žáci 4.H a 5.H vydali na výlet do 
zábavního parku Majaland na okraji Prahy. Děti si užily 
spoustu zábavy v atraktivních prostorách parku, kde načerpaly 
energii na poslední školní týden tohoto kalendářního roku.   
Cestou domů jsme zastavili na vyhlídkovém místě s pohledem 
na Letiště Václava Havla, kde jsme s dětmi viděli vzlétat a 
přistávat cestovní letadla.   

Mgr. Šárka Kopecká a Mgr. Anežka Šímová  
 

Respekt a empatie ve 4.H  
Mezinárodní den osob se zdravotním postižením  

3. 12. jsme si s dětmi připomněli Mezinárodní den osob se 
zdravotním postižením. Povídali jsme si o různých typech 
postižení, o tom, jak lidé s určitým handicapem mohou vypadat 
a jak je můžeme na ulici poznat. Diskutovali jsme také o tom, 
jak se k lidem s postižením správně chovat a jak je důležité 
respektovat jejich potřeby a odlišnosti.  
Ve výtvarné výchově se děti pokusily vcítit do situace lidí se 
zrakovým a tělesným handicapem. Vyzkoušely si malbu 
autoportrétu nohou a kresbu poslepu.  Doufám, že jim tato 
aktivita něco přinesla a pomohla jim podívat se na svět, který 
není ke všem vždy spravedlivý, s větším pochopením a otevřeným srdcem.  

Mgr. Anežka Šímová  

Zprávy z 1.stupně 



 

6.A obdarovala třeťáky  
V rámci naší hodiny pracovních činností jsme 
vyráběli adventní věnce pro žáky 3. třídy. Adventní 
věnec má 4 svíce, které symbolizují právě 4 
adventní neděle, kdy 
se postupně jedna po 
druhé zapalují každý 
týden až do Štědrého 
dne. Materiál a výrobu 
věnce jsme 
přizpůsobili tak, aby se 

nikomu nic nestalo, a proto jsme místo klasických svíček vyrobili 
svíčky papírové, které sloužily jako krabičky na bonbóny. Každý 
žák si tak může bezpečně adventní věnec postupně otevírat a užít 
si sladké překvapení až do Vánoc. Dětem jsme věnce osobně 
předali a tím jim udělali velikou radost.   

Ondra Křížek, 6.A  
 

Výlet za Popelkou  
Výlet začal tím, že jsme od školy jeli 
autobusem 2 hodiny do Moritzburgu v 
Německu.  Moritzburg je majestátní zámek, 
kde se točil film Tři oříšky pro Popelku. 
Prohlídka zámku byla bez průvodce, takže 
jsme se tam mohli volně pohybovat a všechno 
si sami prohlédnout. Viděli jsme tam 
Popelčina koně Juráška. Mohli jsme si 
dokonce vyzkoušet oblečení postav, což byla 
zábava. Na zámku jsme si také hráli hry s 

oříšky a ty jsme si pak mohli odnést domů. Potom jsme si udělali společnou fotku u velkého 
Popelčina střevíce a následně se vydali zpět k autobusu. Autobusem jsme jeli tři čtvrtě hodiny 
do města Pirna na vánoční trhy. Po příjezdu 
jsme měli 45 minut na to, abychom si všechny 
stánky prošli a něco si koupili, jako třeba 
trdelníky nebo dárky pro rodiče. Bylo tam 
hodně jídla, sošky ze dřeva a různé dekorace. 
Skoro všechno tam ale bylo zbytečně 
předražené. Po uplynutí času jsme se vydali 
do blízkého centra, kde byly malé obchůdky, 
které jsme si krátce prošli a poté jeli zpět 
domů.  
Výlet se nám líbil a doufáme, že si ho někdy 
zopakujeme.  

Štěpán Hrubý, 6.A  
 
 

Zprávy z 2.stupně 



 
 

Noc na Jaroši IV. 
V předvánočním čase jsme navázali na třídní tradici Noci na Jaroši. Letos se jí 
zúčastnili  děvčata a kluci 6.B. Zvládli jsme vyparádit stromeček, nazdobit perníčky, 
vyrobit  novoročenky a připravit společné nocování ve škole.  Odpoledne bylo ve znamení 
bowlingového zápolení, společné večeře a filmu na dobrou noc. Co se děvčatům a klukům 
bude v noci zdát – nevím, určitě si ale dnešní den užili.   

Mgr. Ludmila Adamcová Ph.D  
 

Dne 12. 12. 2024 se žáci 6.B rozhodli, že přespí 
ve škole. Den jsme strávili zdobením stromečku, 
dekorováním perníčků a tancováním. Potom 
jsme se vydali na bowling, kde jsme si užili 
spoustu zábavy. Po návratu zpátky do školy jsme 
se připravili do ,,postele” a pustili si film Sám 
doma. Moc jsem si to užila a odnesla jsem si 
hodně vzpomínek.  

Nikola Musilová, 6.B  
 

 
Bowling - 8.H proti deseti kuželkám  
V pondělí 16. 12. se 8.B vydala zahrát si 
bowling. Byli jsme rozděleni do čtyř drah. 
Hráli jsme 2 hodiny. Za mě jsme si to všichni 
užili a určitě zase někdy vyrazíme.  

Adam Ondrák, 8.B  
 

  
Dramatická cesta na Křivoklát  
V úterý 17. 12. se vydali žáci 8.B a 7.B na výlet 
na hrad Křivoklát. Cestu nám znepříjemnila 
uzavírka silnice kvůli dopravní nehodě. Viděli 
jsme nakládání zraněného do vrtulníku. Hasiči 
pomohli našemu řidiči autobusu opatrně projet 
kolem nehody, abychom mohli pokračovat v 
cestě.   
Na hradě jsme měli krásnou komentovanou 
prohlídku. Viděli jsme klenoty, různé obrazy 
panovníků a hradby. Dozvěděli jsme se hodně 
zajímavých informací o Křivoklátu. Mohli jsme 

si vyzkoušet hradními klíči otevřít dveře. Prohlídku jsme si všichni užili.   
                                                                    Natálie Pánková a Tereza Popelková, 8.B  

 
 
 

Zprávy z 2.stupně 



 
Projektový den na SŠ TGA Chomutov    
Dne 26. 11. 2024 se žáci 9. ročníků vydali do 
Chomutova, kde jim vyučující a studenti 
Střední školy technické, gastronomické a 
automobilní připravili projektový den. Žáci se 
podle svých zájmů rozdělili do čtyř skupin. 
První skupina pod vedením p. uč. 
Kuďouskové zavítala do střediska na Pražské 
ulici, kde se vyučuje strojírenským oborům. 
Dvanáctičlenná „gastro“ skupina si s p. uč. 
Elbelovou prohlédla nově vybudované 
středisko Václavka, další žáci a žákyně zavítali 
do školního autoservisu s p. as. Kabourkovou. 
Nejdelší cestu měla skupina pod vedením p. 
as. Drahovzalové, kterou autobus zavezl do nedalekého Jirkova, kde má škola své zemědělsko-
zahradnické obory. Naši žáci tak měli možnost porozhlédnout se na střední škole a zeptat se 

přítomných studentů, učňů i mistrů na to, co je 
zajímalo. Snad jim to pomůže při rozhodování o 
své další studijní dráze.  

Mgr. Jana Elbelová  
 
Jedna skupina navštívila gastronomickou část s 
obory pekař, cukrář, kuchař, číšník či řezník. V 
rámci návštěvy jsme si prohlédli různé učebny, 
kuchyně, vyzkoušeli si pracovní úbor a ochutnali 
výtvory místních učňů. Celý den se mi moc líbil 
a byl to velký zážitek. Určitě doporučuji školu 
navštívit, například během dnů otevřených dveří.  

Eliška Musilová, 9.B  
  
Exkurze se mi moc líbila, bylo to i vcelku zábavné. 
Mohli jsme si vyzkoušet jízdu na traktoru nebo si 
dokonce vyrobit vlastní vánoční věnec.   

Natálie Novobilská, 9.A  
  
26.11. jsme byli na exkurzi na zemědělské střední 
škole/učilišti (obor zahradník). Sdělili nám všechny 

obory, které lze na škole 
studovat a co jejich 
studium obnáší. 
Vyzkoušeli jsme si 
výrobu svícnů, svezli 
jsme se traktorem a 
nakonec jsme ho mohli i 
řídit.   
Kateřina Piklová, 9.A  

Zprávy z 2. stupně 



  
 
Tato střední škola se mi líbila. Nabízí mnoho zajímavých 
oborů, ke kterým patří pěkné stroje. Nejméně mě zaujal obor 
zámečník, byl celkem nezajímavý. Ale stroje, se kterými se v 
oboru zámečník pracuje, mě zaujaly. Dozvěděl jsem se, že 
jeden ten přístroj stojí až půl milionu korun. Na tomto stroji 
jsme měli možnost vyrobit si stojánek na mobil a kostičku.   

David Gábor, 9.A  
  

Dne 26. listopadu 
jsme navštívili SŠ 
technickou, gastronomickou a automobilní v 
Chomutově. Já jsem navštívil středisko „Václavka“, 
které vyučuje obory z oblasti gastronomie. Ve 
středisku se mi líbilo. Paní mistrová nám ukázala 
všechny třídy, které byly nově zařízené. Po prohlídce 
jsme dostali slavnostní oběd, který nám moc chutnal. 
Oběd samozřejmě vařili a servírovali tamní učni. 
Exkurze byla přínosná.  

Matyáš Čížkovský, 9.A  
 

Já a několik dalších žáků jsme zavítali na obor 
automechanik. Učni s panem mistrem si pro nás 
připravili pár aktivit, které jsme si mohli vyzkoušet - 
nasadit sněhové řetězy nebo vyměnit pneumatiku. 
Ukázali nám také dva modely vozů Škoda. Tento 
výlet v rámci výuky byl velmi přínosný a někomu 
dokonce pomohl se rozhodnout, kam by chtěl jít na 
střední školu.  

Gabča Houšková, 9.B  
 
Exkurze do průmyslové zóny TRIANGL  
Dne 4. 12. 2024 se žáci 9. tříd vydali na prohlídku areálu v průmyslové zóně Triangl u Žatce. 
Po příjezdu se žáci seznámili s průvodkyní a zhlédli prezentaci o historii areálu. Poté si žáci 
na sebe vzali pracovní oděvy a šli se podívat přímo do jednoho z areálu firmy. Nakonec žáci 
nastoupili do autobusu a projeli celý areál. Prohlídka byla moc zajímavá.  

Eliška Musilová a Viktorie Svobodová, 9.B 

 

Snídaně po francouzsku  
Třídy 9.H a 9.B měly dne 12. 11. možnost ochutnat 
vynikající tradiční francouzskou snídani, která 
obsahovala francouzské toasty, bagety a také i 
croissanty. Bon appétit. Děkujeme paní učitelce 
Petržílkové, která nám tuto snídani umožnila!  

Alice Bartošová, 9.H  
 

Zprávy z 2. stupně 



 
 

Vánoční posezení s mosteckými seniory  
V rámci projektu Mezigenerační solidarita vyjela opět třída 9.A za klienty Domova pro 
seniory J. Wolkera v Mostě. Babičkám, které známe 4 roky, jsme zarecitovali, společně jsme 
si zazpívali a popovídali si. Předali jsme přání a drobné dárky, dostali jsme perníčky a na jejich 
vánočním trhu si zakoupili náramky a andělíčky. Od sociální pracovnice i našich starších přátel 
jsme byli pochváleni nejen za krásné recitační a pěvecké pásmo a vzorné chování, ale též za 
čas, který po našem boku mohli strávit. Uvědomili jsme si, jakou sílu má laskavé slovo a 
pohlazení zvláště nyní, v čase Vánoc. Děkujeme Zvídálkům a dětem z vánoční dílny p. uč. 
Paurové za vyrobené dárky a přáníčka.   
                                                                                                                  Mgr. Jana Švýcarová  
Žáci 6.A tvořili herní plánky ke známé hře LODĚ. 

Štěpán Hrubý, 6.A 

Zprávy z 2.stupně 



 

 

Ve čtvrtek 12. 12. proběhl na druhém stupni projektový den VÁNOCE. Žáci měli možnost se 
rozdělit do věkově smíšených skupin a podle svých zájmů si vybrali dílnu, kterou pro ně 
učitelé připravili. Někteří tak pekli cukroví, jiní zdobili věnce, zpívali koledy nebo hráli 
deskové hry. V nabídce bylo i programovaní, sportování nebo 
turnaj v matematické hře Abaku.                                         (redakce) 

 
Při projektovém dni jsem se zúčastnila dílny Pečení perníčků s 
paní učitelkou Kožíškovou. Pekli jsme perníčky a hráli zábavné 
hry. S ostatními dětmi ze školy jsem si to moc užila  

Veronika Bartoňová, 6.H 

 
Ve čtvrtek 12. 12. 
jsme měli ve škole 
projektový den. 
Moc jsem si ho užil. 
Přihlásil jsem se do dílny Kdo si hraje, nezlobí v 
učebně fyziky s panem učitelem Sedlákem. 
Naučil jsem se nové deskové hry.  Rád bych tento 
den ještě jednou zažil.  

Karel Krupa, 8.H 

 
Účastnila jsem se dílny Vánoce v literatuře a ve filmu u paní učitelky Kružíkové a paní učitelky 
Paurové. Plnili jsme kvízy, hráli Kahoot a dívali se na filmy s vánoční tématikou. Moc mě 
to bavilo.                                                                                                 Sofie Vostatková, 6.H  
 
Naše třída se nezúčastnila školních dílniček, ale navštívili jsme Tvořivou dílnu, která se 
nachází za nemocnicí. V předchozím dni 
jsme si vybrali, co budeme chtít v dílně 
vyrábět. Já jsem si vybrala ozdobený 
kroužek z korálků a různých ozdob jako 
jsou stužky apod. Celá třída se zabavila a 
naše krásné výrobky můžeme někomu 
věnovat či dát jako dárek k blížícím se 
Vánocům. Jsem ráda, že jsme měli 
možnost se zúčastnit a doufám, že to 
nebylo naposledy.  

            Veronika Kučerová, 7.H  
  

 
Účastnila jsem se dílny pana Kučery. Dílna byla rozdělena do čtyř částí: florbal, basket, ping-
pong a Just dance. Nejvíc mě bavil Just dance, u kterého jsem strávila dvě hodiny. Celý den 
byl super!  

Nella Lisse, 9.B  
 

Projektový den Vánoce 



 
 

 

Já jsem navštívila dílnu Vánoční zvyky a obyčeje paní učitelky 
Kuďouskové, kde jsme si upekli tradiční vánočku a následně 
jsme si mohli lehnout na karimatky a polštáře. V tu chvíli nám 
paní učitelka četla vánoční příběhy, o kterých jsme si pak 
povídali. O velkou přestávku jsme si uvařili čaj a rozdělili si 
témata na projekty o Vánocích v cizích zemích, ke kterým 
jsme využívali tablety.  Nakonec jsme o nich vedli pěknou 
diskusi. Celý den byl naprosto super a moc jsem si ho užila.                                                          

Aneta Slaničková, 9.B  
  

Já si vybrala dílnu Vyběháme řízek. Tato dílna byla 
vedena p. učitelem Kučerou a pí. učitelkou 
Nipauerovou. Dílna mě moc bavila, mohli jsme 
tancovat Just dance, hrát ping pong, florbal nebo 
basketbal. Já jsem tancovala Just dance. Bylo to 
opravdu super a moc jsem si to užila. Dost jsme se 
nasmáli. Dokonce jsem se tam začala bavit i s 
ostatními dětmi, se kterými jsem se ještě nepotkala. 
Pokud tyto dílny budou i příští rok, tak moc 
doporučuji, abyste se jich zúčastnili.                
                                                Tereza Hlavsová, 9.A 

  
Byl jsem v IT adventní dílně a moc mě to bavilo. První 
hodinu jsme chodili po třídě a pomocí tabletů nebo telefonů 
jsme skenovali QR kódy. Objevili jsme tak otázky nebo 
obrázky z filmů nebo pohádek. Další hodinu jsme si mohli 
vybrat mezi více aktivitami. Já si vybral hraní hry Člověče 

nezlob se s roboty.                               Kryštof Brandt, 9.A  
 
 

 
 
Já jsem se zúčastnil turnaje v on-line 
hře Abaku, která mě moc bavila a 
naučil jsem se něco nového. Hráli jsme 
o skvělé ceny. V soutěži jsem se umístil 
na pátém místě.      

Bohdan Nazarenko, 8.A  
 

 
 
Zúčastnil jsem se dílny Vyběháme řízek. Dílna byla mega dobrá. Zúčastnili se i někteří učitelé 
a to bylo super. Nejvíc mě bavil florbal s panem učitelem Kučerou.        

 Jakub Škaloud, 9.A  
 

Projektový den Vánoce 



 

 
 
Já jsem byla v dílnách u paní učitelky Petržilkové, se kterou jsme vymýšleli vlastní hudbu, 
hráli na boomwhackers a zpívali. Také jsme si udělali čaj a chvíli jsme si jen povídali. 
Mezitím pár žáků z 9.H ozdobilo hudebnu.                                            Laura Zápotocká, 8.H 
 
V dílně Tvoření vánoční výzdoby nás bylo cca 20 
žáků. Veškeré potřeby pro výrobu věnce nám 
dodala paní učitelka Rígrová. Byli jsme rozděleni 
na skupiny o různém počtu dětí. Paní učitelka nám 
ukázala, jak budeme věnec tvořit. Věnce jsme 
vyráběli přibližně 2 hodiny. Dílna se mi moc líbila 
a myslím, že i ostatním. Pokud budou někdy další 
takové hodiny, ráda půjdu znova. 

 Mia Strýhalová, 7.A 

 

Výlet do Krakova 
 

Odjížděli jsme brzy ráno ve 3:30 a do Krakova jsme 
dorazili okolo 11. hodiny dopoledne. Po dlouhé cestě 
jsme už byli natěšení na prohlídku památek v 
Krakově, ale také na vánoční trhy. Zatímco šly 
některé děti na prohlídku královského hradu Wawel 
s katedrálou Wawel Cathedral, ostatní měly rozchod 
na hlavním náměstí, které se jmenovalo Rynek 
Glówny. Pak jsme šli společně do nákupního centra 
Galeria Krakowska a tam jsme měli též rozchod. 
Zpět k autobusu jsme dojeli tramvají. Domů jsme 
přijeli kolem 5. hodiny ráno.  Město Krakov se mi 
moc líbilo. Bylo to tam překrásné a určitě bych jela 
znovu.                                  Kateřina Kopecká, 7.A        
 

 
12. 12. se žáci zúčastnil zájezdu do Krakova v Polsku. Cesta tam 
i zpět byla dlouhá, ale v Polsku to stálo za to krásné náměstí, hrad 
a historické budovy. Na trzích měli plyšové husy, které nás 
zaujaly, a tak si ji někteří z nás koupili. Výlet se vydařil a byl moc 
krásný.  

Lukáš Izera, 7.B  
 

Projektový den Vánoce 



 

Pěvecké sbory rozdávaly radost po celý advent  

Pěvecké sbory naší školy, Kukly a Otakárek, vystoupili 
během první adventní neděle na Rozsvícení vánočního 

stromečku na Mírovém náměstí v Lounech. Sváteční 
atmosféra však tímto koncertem neskončila.   
Kukly následně rozsvítily stromek také v Orasicích, kde 
si předtím zazpívaly v malebném kostelíku sv. Mikuláše. 
Hned následující úterý potěšily svým programem 
babičky a dědečky v Domově seniorů, kde kromě 
tradičních koled, zahrály i operku Červená Karkulka.   
Ani o víkendu nebyla o hudbu nouze. V sobotu 14. 12. 
zazpíval Otakárek společně se sborem Kvítkem na Tvrzi 
Divice, kde svým vystoupením okouzlili přítomné 

návštěvníky.   
Adventní koncerty zakončily sbory 18. prosince. 
Dopoledne zazpívaly dětem z naší mateřské 
školy, a večer je čekala největší událost - Vánoční 

podvečer s Kvítkem. Během tohoto slavnostního 
večera se na pódiu Vrchlického divadla 
představili také nejmladší členové 
-  Housenky. Na závěr zazpívaly všechny sbory 
společně a vytvořily tak jedinečný sváteční 
zážitek.                                                 

Mgr. Lenka Petržilková 

 
Zažili jsme čertovské peklo na Novém Hradě  
Dne 7. prosince jsme se Zvídalkem jeli na výlet do Jimlína. Na 
zámku Nový Hrad toho dne byly vánoční trhy a čertovské peklo, 
které jsme navštívili. V pekle nás vážili, aby zjistili, kolik hříchů 
máme na kontě. Potom se některých z nás ptali, jestli zlobíme. 
Kdo přiznal, že ano, dostal lehce přes zadek malým bičíkem od 
kamaráda nebo paní učitelky. Také jsme si mohli sednout na 
pekelný trůn. Díky bohu jsme všichni dostali odklad na 1 rok, 
takže jsme nemuseli v pekle zůstat. Dále jsme se mohli podívat 
na trhy, které se konaly na nádvoří. Bylo tam mnoho stánků s 
krásnými věcmi a 
dobrotami, jako třeba 

trdelníky. 
Poté jsme se šli podívat na věž, která je součástí zámku. 
Cesta nahoru dala zabrat, ale výhled z ní stál za to. Také 
jsme se zastavili v kuchyni, kde jsme mohli ochutnat 
polévky. Návštěvu Nového Hradu rozhodně 
doporučuji. Všechno tam bylo nádherné a všichni jsme 
si to moc užili.  

Tereza Hlavsová, 9.A  

Další zprávy 



 

 
Hurá na přírodovědu II.  
První týden v prosinci jsme s Ondrou Malinou vyrazili na 
týdenní projekt HURÁ NA PŘÍRODOVĚDU na univerzitu v 
Ústí nad Labem. Během celého týdne jsme si vyzkoušeli, jak 
pracují vysokoškoláci v různých oborech - robotika, zeměpis, 
chemie, matematika a přírodověda. Moc se nám líbilo 
prostředí univerzity a různé pokusy, které jsme si vyzkoušeli. 
Mně asi nejvíce bavila molekulární biologie, Ondru zase 
chemie. Na závěr ještě chceme poděkovat panu učiteli 
Sedlákovi za doprovod během celého týdne.  

Anna Kučerová, 7.B  
  

Skutečnost, že žáci základních škol mají, byť jen na krátký čas, 
možnost nahlédnout do prostředí univerzitního kampusu, 
považujeme za výborný nápad. Z Ondrova vyprávění můžeme 
usuzovat, že celý týdenní program byl velmi pestrý, zajímavý a 
zábavný. Jsme rádi, že si mohl vyzkoušet i jiný typ výuky než 
ten, na který je doposud zvyklý. Univerzitní způsob vzdělávání 
Ondru velmi zaujal a my věříme, že ho tato nová zkušenost 
bude motivovat do dalšího studia, aby i on mohl být za čas 
vysokoškolským studentem.  

 Pavel Malina, rodič  

Vánoční představení 7.B pro mateřskou školu  
Vánoční broukání s Karkulkou byl název letošního recitačního, pěveckého a dramatického 
pořadu pro děti mateřské školy. Třída 7.B potěšila posluchače říkankami o zvířátkách z cyklu 
Broukání autora Pavla Kotka. Poté zazpívala a zarecitovala obě oddělení mateřské školy a 
na závěr si všichni užili dramatizaci Karkulky v podání pěveckého sboru. Společně strávený 
čas nejmladších dětí se staršími žáky byl příjemný a těšíme se na další společné akce.   

Mgr. Jana Švýcarová  

 

Šupinku pro štěstí schovej si do dlaně,  
radost ti přinese, smutek ti zažene.  

Krásné Vánoce přeje 2.H 

Další zprávy 



 

 

Florbal 
Florbalového turnaje se zúčastnily čtyři školy: 
ZŠ Přemyslovců, ZŠ J. A. Komenského, ZŠ 
Panenský Týnec a ZŠ Kpt. O. Jaroše, tedy naše 
škola. Každá škola vyslala dva týmy - jeden 
dívčí a jeden chlapecký.  
V našem dívčím týmu hrály: Eliška Slavíková, 
Míša Hlubíková, Sofie Hertlová, Týna 
Riedlová, Hana Konečná a Ema Brunová.  
V klučičím týmu hráli: Marek Panoch, Lukáš 

Morch, Tomáš Formánek, Petr Kotěšovský, Vojta Menzl, Stanislav Kristián a Ondra 
Borl. Oba naše týmy se umístily na prvních místech a zajistily si postup do krajského kola, na 
které se už všichni moc těší.  

Eliška Slavíková, 5.H  
Kačka přivezla z Kanady medaile  
Další naše hokejová naděje odjela do Kanady načerpat cenné 
zkušenosti. Kateřina Kotoučková z 8.H se od 10. do 25. listopadu 
zúčastnila dvou mezinárodních turnajů v kanadských městech 
Toronto a v Ottava. Reprezentovala tým Mad East Girl Select, 
složený z českých a slovenských hráček pod vedením slovenských 
trenérů.                                                                                       (redakce)  
 

Během 15 dnů jsme 
odehrály 17 zápasů, 
včetně tří přípravných 
utkání před turnaji, s 
bilancí pouhých dvou 

proher a jedné remízy. Za celý ,,trip” jsme prohráli 
jenom dvakrát a jednou to dopadlo remízou. I přes 
nabitý hokejový program jsme měly čas navštívit 
také zábavní čtvrť u Niagarských vodopádů.  Zažili 
jsme nepopsatelný zážitek, plno srandy a mnoho 

hokeje. Samozřejmě 
nechybělo ani nakupování.   Kateřina Kotoučková, 8.H  
 

Mistryně České republiky z 2.A 

Na konci listopadu se v Brně konalo mistrovství České republiky ve 
Wushu, kde Terezka Bezoušková z 2.A vybojovala první místo a 
stala se mistryní ČR.  
Wushu je tradiční čínské bojové umění, které kombinuje elegantní 
pohyby, akrobatické prvky a bojové techniky. Terezka soutěžila v 
kategorii Chang quan - dívky do 8 let. Gatulujeme, Terezko!                                                                               

     (redakce) 

 

Ze sportu 



 

O medaile není nouze 

V listopadu a v prosinci se naše ,,sporťačky” 
a naši ,,sporťáci” účastnili turnajů ve 
florbale, ve futsale a ve fotbale (ano, hrálo se 
na sněhu). Výkony byly tradičně na špičkové 
úrovni a tomu také odpovídaly úspěchy.   
Začneme turnajem ve fotbale. Chlapci 
z druhého stupně se probojovali až do 
krajského finále, které se konalo v Mostě na 
umělé trávě. Výsledkem bylo krásné šesté 
místo.   
Ve florbale chlapci III. (6. + 7. třída) i IV. (8. 
+ 9. třída) kategorie klasicky museli plnit roli 
hlavních favoritů na postup do kraje. Starším 

borcům se bohužel postoupit z okresního kola 
nepodařilo, ovšem i 2. místo v okrese je krásný 
úspěch. Co se nepovedlo starším, napravili mladší. 
Opanovali své okresní finále a bez ztráty bodů 
postoupili na kraj. Na kraji se tradičně sejdou opravdu 
ti nejlepší z celého kraje (může vyhrát kdokoliv). 
Našim mladším žákům se bohužel nepovedlo přejít 
přes čtvrtfinále a skončili na pátém místě v kraji. I přes 
velké počáteční zklamání bereme toto umístění jako 
úspěch. Starší děvčata vybojovala na okresním kole ve 
florbale krásné druhé místo. Ve finálovém zápase 
podlehly až v posledním nájezdu. Mladším žákyním 
se vedlo podstatně hůře a obsadily na okresním kole 
šesté místo.  

 
Na turnajích ve futsale jsme dopadli s 50% 
úspěšností. Starší chlapci bohužel díky 
poslednímu zápasu obsadili na 1. kole 
futsalové ligy 3. místo a tím se i s ligou 
rozloučili. Žáci mladší si vedli lépe i díky 
neúčasti jedné školy. Na turnaji měli pouze 
jednoho soupeře a s ním si hravě poradili. 
Porazili žáky GVH Louny celkem 5:1 a 
zaslouženě postoupili do 2. kola.  

Tělocvikáři  
 
 

 

Školní špión - časopis ZŠ a MŠ Kpt. O. Jaroše Louny, 28. října 2173,  p.o.  
Vychází každé dva měsíce, další číslo vyjde na konci ÚNORA 2024. 
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